
Fra: Hansen Camilla Veibel. CAVE [mailto:cave@esbjergkommune.dk] På vegne af Søtrup Johnny. JOHS 
Sendt: 5. februar 2008 14:02 
Til: Jesper Thinghuus 
Cc: Kjær Hans. HANKJ; oi@portesbjerg.dk 
Emne: Vedr. trafikproblemer. 

  

Kære Jesper Thinghuus 
  

Med henvisning til din telefonsamtale med Direktør Hans Kjær, Esbjerg vil jeg gerne bede om, 
at vi fra Esbjerg kan få foretræde i maj måned 2008 for Folketingets Trafikudvalg. 
  

Vi vil gerne orientere udvalget om situationen med statsvejsstrækning mellem motorvejen og 
Esbjerg Havn, hvorpå der er store trafikafviklingsmæssige problemer. Denne vejstrækning kan 
ikke på tilfredsstillende vis trafikbetjene Esbjerg Havn, der er en international havn med store 
udbygningsplaner under udførelse.  
 

Esbjerg Kommune og Esbjerg Havn har med Vejdirektoratet på sidelinjen, efter aftale med 
transport- og energiminister Flemming Hansen, i 2007 udarbejdet et skitseprojekt, som kan 
løse trafikproblemerne.  
 

En god vejforbindelse er en forudsætning for, at Esbjerg Havn kan matche nationale mål om 
mere fragt ad søvejen som en miljøvenlig transportform. En anden vigtig national opgave, som 
Esbjerg Havn også skal kunne håndtere, er de store krav, som stilles i forbindelse med hele 
vores vindmølleeksport, der er i stærk stigning. 
  

Vi vil som drøftet telefonisk gerne sende relevant materiale inden foretrædet.  
  

Jeg har forstået, at Trafikudvalget har møde torsdage. Torsdag d. 8. maj 2008 er jeg bortrejst og skal derfor 
bede om, at der vælges en anden torsdag. 

  

  

Med venlig hilsen 
  

Johnny Søtrup .  
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